

TABLE OF CONTENTS

目 录

Optimization Research of the Earthing Design for Metro Vehicle

(地铁车辆接地方案的优化研究)

Z. Q. LI.....45

Comparative Analysis of Deformation Resistance of Semi-Rigid Base Course Materials

(半刚性基层材料抗变形能力的分析与比较)

Y. M. WANG, L. JI, G. L. WANG, H. Q. LIU, J. LI, W. D. HE.....53

Research on Strengthening Method of Beam Cracks in Double-Column Vase-Style Piers

(双柱型花瓶墩系梁裂缝加固方法研究)

G. W. WENG.....61

Analysis of Structural Parameters and Creep Characteristics of Asphalt Mixture

(沥青混合料结构参数与蠕变特性关系分析)

H. Q. LIU, L. JI, L. ZHANG, J. LI, W. D. HE.....69

Research on High Speed Train Genealogical Data Warehouse System

(高速列车谱系化数据仓库系统研究)

G. X. WANG, H. GAO.....79

Application of Unmanned Aerial Vehicle in Detection of Super Large Bridge

(无人机在特大型桥梁检测中的运用)

P. ZHANG, Y. C. WEI.....91

Research on Underframe Equipment Layout and Mounting Way of Urban Railway Transit Vehicle

(城市轨道交通车辆车下设备布置与安装浅论)

Y. X. XIAO, F. JIANG.....98

Method for Path Guidance Based on Risk Analysis under Incomplete Dynamic Information

(非完全动态信息下基于风险估计的路径诱导方法)

Y. H. XIAO, H. QIU, W. C. ZHENG, Z. Y. MEI.....105

Analysis of the Void Structure Characteristics Affected by Coarse Aggregate in Asphalt Concrete

(粗集料对沥青混合料空隙结构影响分析)

W. G. SUN, L. JI, L. ZHANG, J. LI, H. Q. LIU, W. D. HE.....112